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Nämndinitiativ till Landstingsstyrelsen 

Mer tid för och bättre struktur på 
verksamhetsuppföljning 
Det finns inget egenvärde i långa möten. Samtidigt är det viktigt att en styrelse för en 
verksamhet ges tid att sätta sig in i och få information om viktig strategisk verksamhet som är 
på gång. Landstingsstyrelsen är landstingets ledande politiska förvaltningsorgan med ett 
brett uppdrag som både strategisk styrelse och driftsnämnd.  

Det är ganska vanligt att citat ”nu är vi xx minuter efter tidsschemat” yttras när våra 
förvaltningschefer ska gå igenom läget i respektive verksamheter. Detta är ett stressmoment som 
ofta får följden att både tjänstemän och politiker hoppar över viktiga delar och frågor. Jag anser att 
dessa punkter måste få ta tid i anspråk så att alla ledamöter i styrelsen kan ta del av och få möjlighet 
att kommentera och ställa frågor med anledning av det som presenteras utan att känna onödig stress.  

Det är inte rimligt att t.ex. en verksamhet som t.ex. Västmanlands Sjukhus med en budget på runt 
fyra miljarder får 20 minuter på sig att gå igenom den verksamheten. Särskilt inte när det finns stora 
ekonomiska utmaningar som det är viktigt att styrelsen arbetar med. 

Vidare är det normala idag att styrelsen får presentationer som kommer föredragas på mötet först 
efter mötet. Det är inte optimalt då det ofta uppkommer ny information i dessa som inte går att hitta 
i de utskickade underlagen. Därför anser jag att presentationerna bör skickas ut i förväg – inte 
nödvändigtvis lika tidigt som övriga handlingar men i alla fall dagen innan mötet. 

Jag yrkar därför att Landstingsstyrelsen beslutar 

att avsätta erforderlig tid till verksamhetsgenomgångar och att uppdra åt 
landstingsdirektören att tillse att presentationer som ska  
föredragas skickas ut till styrelsen i förväg.  
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